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KAJ JE VPLIVALO NA 
VAŠO ODLOČITEV ZA 
VPIS NA SŠ GVO? 

Za srednjo gradbeno šolo sem se odločila zaradi programa okoljevarstveni 

tehnik, saj se mi je program zdel zanimiv, perspektiven in ponujal je 

odgovore na aktualno problematiko v svetu. 

KATERI SO VAŠI 
NAJLJUBŠI SPOMINI 
NA SŠ GVO? 

Najraje se spominjam sošolcev in učiteljev, ki so bili izredno strokovni, z 

nami so sodelovali in nam skušali pomagati do boljših rezultatov. Prav 

tako se spomnim ogromne šole, ki nam je dala veliko poznanstev in 

prijateljev. 

KAKO SE JE PO 

ZAKLJUČKU ŠOLANJA 

NA SŠ GVO ODVIJALA 

VAŠA POKLICNA 

OZIROMA KARIERNA 

POT? 

Po šolanju na srednji šoli sem se vpisala na Mednarodno fakulteto za 

družbene in poslovne študije v Celju, smer Poslovanje v sodobni družbi. 

Kot študentka sem delala v administraciji šole vožnje, kasneje sem 

opravila izobraževanje za učitelja vožnje in nato še izobraževanje za 

strokovnega vodjo šole vožnje. 

V KOLIKŠNI MERI VAM 

ZNANJA, PRIDOBLJENA 

NA SŠ GVO, KORISTIJO 

PRI VAŠEM DELU 

OZIROMA 

NADALJNJEM 

IZOBRAŽEVANJU? 

Pridobljena znanja mi koristijo pri sprejemanju odločitev v podjetju. 

 

KAJ BI SVETOVALI 

BODOČIM DIJAKOM? 

ZAKAJ SE NAJ VPIŠEJO 

NA NAŠO ŠOLO?  

Šola je prijazna do dijakov in odlično izhodišče za nadaljnje 

izobraževanje, saj da dobro podlago znanja. Velikost šole pa omogoča 

navezovanje stikov in sklepanje prijateljstev.  

 

 


